





#### Who are we?

Tagat is a team of architects, project managers and interior designers; we work to be an integrated team that brings together specializations in all architectural fields to build your own aesthetic moment in your place. We are committed to providing appropriate architectural solutions from the beginning of the project to the delivery phase, where we provide high quality service and experience.

#### من نحن؟

طاقــات فريــق مــن المهندســين المعمارييــن ومديــري المشــاريــ3 ومصممــي الديكــور الداخلــي نعمــل علـــى أن نكــون فريقــا متكامــلا يجمـــ3 الطاقــات فـــي كل المجــالات المعماريـــة لنبنــي لحظــة جماليــة خاصــة بــك فـــي مكانــك ، نحــن ملتزمــون بتقديــم الحلــول المعماريــة المناســبة مــن بدايــة المشــروع إلــى مرحلــة التســليم ، حيــث نقــدم خـدمــة وخبــرة عاليــة الجــودة



### Why us?

In light of our previous experience in the field of design and technology, we offer a unique service where the customer can view the project before the start of implementation with technology VR for Architecture -Walk Inside Your Model To modify the smallest details to avoid errors and losses after implementation



#### لماذاطاقات ؟

في ظل خبرتنا السابقة في مجال التصميم و التكنولوجيا نقدم خدمة فريدة من نوعها حيث يستطيع العميل مشاهدة المشروع قبل بحد التنفيذ بتقنية

VR for Architecture - Walk Inside Your Model للتعديــل علــــى ادق التفاصيــل لتفــادي الأخطــاء والخســائر بعــد التنفيــذ





#### **Our Vision**

We strive to be a leading company in the field of contracting and construction, and to be supportive of our country in its steps towards progress and development by using modern technology and methods.

#### الرؤية

نطمح أن تكون طاقات شيركة رائدة في مجال المقاولات والبناء، وأن نكون داعميين لبلادنا في خطواتها نحو التقدم الرقمي والرقي بطرق و تكنولوجيا حديثة و فريدة مين نوعها في الكويت







#### Studies and designs

We offer the client distinguished experiences and innovative solutions in the domain of architectural design, preparing working drawings and bills of quantities

We are also working on the preparation and issuance of building permits and the estimated cost of various projects.



#### الدراسـات و التصاميم

نقــدم للعميــل خبــرات متميــزة وحلــول مبتكــرة فــي مجــال التصميــم المعمــاري كمـا نعمــل علــں تقديــم

> <mark>مخططات التصميم</mark> مخططات انشائية

<mark>إعدا</mark>د ا<mark>لرسوما</mark>ت التنفيذية وجداول الكميات.

كُم<mark>ا نعملُ على التكلفُةُ التقُديرية للْمشاريع</mark> المختلفة .



### Technical supervision and project management

Tagat provides project management consultants to work on behalf of the client, as we help manage budgets and reduce costs. The group also provides technical supervision on projects from the phase of receiving the plans to deliver the project to the proprietor.



#### الإشراف الفني وإدارة المشاريع

توفـر طاقــات مهندســون إستشــاريون لإدارة المشـروع للعمــل بالنيابـة عـن العميـل حيث نسـاعد فــي إدارة الميزانيـات وتقليـل التكاليـف كمـا تقــوم المجموعــة بالإشــراف الفنــي علــى المشــاريـع مــن مرحلــة إســتلام المخططــات إلــى تســليـم المشــروع للمالــك



#### Execution

Execution of the project and ensuring that according to the plan set for civil and construction works / final finishing operations / electrical wiring / utilities network / security and safety systems / air conditioning systems.



#### التنفيذ

تنفيـذ المشـروع والتأكـد مـن تنفيذه طبقا للخطة الموضوعـة مــن الأعمــال المدنيــة والانشــائية / أعمــال التشــطيبات / التمديـــدات الكهربائيــة / شـبكة المرافـق / أنظمــة الأمــن والســلامة / أنظمــة التكييــف

و الالتزام بموعد ا<mark>لتسليم المحد</mark>د



### Interior design and decoration

We work hard to provide interiors that fit seamlessly with modern architecture and different styles, creating a distinct style and obvious apparent for the void.



#### التصميم الداخلى و الديكور

نعمل بجد لتقديم الديكورات الداخلية متناسبة بسلاسة مع الهندسة المعمارية الحديثة و الانماط المختلفة، مما يخلق أسلوبًا وشخصية واضحة للفراغ حيث نقدم نماذج معمارية مختلفة واعمال سابقة نستطيع من خلالها معرفة التوجه المعماري للعميل



#### Landscape

We offer modern and customized landscape designs for residential and commercial projects that make you feel comfortable



#### اللاند سكيب

نقدم تصاميم مناظر طبيعية حديثة ومخصصة للمشاريع السكنية والتجارية تشعرك بالراحة وجود مساحة خضراء متناسقة لا تقل اهمية عن التصميم الداخلي للفراغ



### Restoration of residential real estate and shops

agat Company offers technical labor and specialized engineers to design a comprehensive plan to reshape the building, whether it is a residential or commercial building, as the contractor begins to discuss the options available in the design aspects as well as the different types of materials available for construction or restoration



#### ترميم العقارات السكنية والمحلات التجارية

تقدم شركه طاقات العماله الفنية و المهندسين المتخصصيان بتصميام خريطة شامله لاعادة تشكيل المبنى سواء كان مبنى سكّني او تجاري اذ يبدا المقاول في مناقشة الخيارات المتاحة في جوانب التصميام و ايضا الانواع المختلفه من المواد المتاحة للبناء او الترميم





#### Consultations

At this phase, we assess the summary of project requirements that includes architectural character, size and budget. The clients needs are checked at the phase of gathering the information needed to be discussed in order to move

#### الإستشارات

في هذه المرحلة، نقوم بتقييم ملخص متطلبات المشروع الـذي يشتمل على الطابع المعماري والحجـم والميزانيـة. يجـري التدقيـق فـي احتياجـات العميـل عنـد مرحلـة جمـع المعلومـات اللازمـة لمناقشـتها بشـأن للإنتقـال إلـى الخطـوة التاليـة



#### Initial design phase

The consulting phase and gathering project information enables us to analyze the sitess capabilities and identify development options. Through these data, we prepare the technical analysis to comply with the specific and approved standards, leading to the preparation of the initial design, in order to conduct the general plan to share it with the client in order to take its remarks and approval

#### مرحلة التصاميم الاولية

بمرحلة الإستشارات وجمع معلومات المشروع تمكننا من تحليل إمكانيات الموقع وتحديد خيارات التطوير. من خلال هذه المعطيات نقوم بإعداد التحليل الفني ليتوافق مع المعايير المحدة والمعتمدة، وصولا إلى إعداد التصميم الاولي، وذلك لعمل المخطط العام لمشاركته مع العميل من أجل أخذ ملاحظاته والموافقة عليه





#### Design development phase

In the initial design phase, we prepare special designs for each stage of construction, which include architectural, structural, electrical and mechanical designs. At this phase, the engineers and architects agree with the client on the systems, specifications and materials to be used, and then prepare the initial drawings based on the building regulations

#### مرحلة تطوير التصاميم

في مرحلة التصميم الاولي، نقوم بإعداد تصاميم خاصة لكل مرحلة من مراحل البناء والتي تشتمل على التصاميم المعمارية والإنشائية والكهربائية والميكانكية. في هذه المرحلة يقوم المهندسون والمعماريون بالإتفاق مع العميل على الأنظمة والمواصفات والمواد الواجب استخدامها ومن ثم إعداد الرسومات الإبتدائية استناداً الى أنظمة البناء





#### Interior design and decoration

We conduct designs based on foundations and dimensions and developed to meet the requirements.

Functionality of the place with the latest decorations, we design three-dimensionality and present a model of the design, decorations and interior furniture of the facility and present it to the client.

#### التصميم الداخلي و الديكور

حسب رغبة العميل نقدم خدمة التصميم الداخلي اثناء مرحلة تنفيذ المشروع من خلال تصميمات مبنية على أسس و أبعاد وضعت لتلبية الاحتياجات الوظيفية للمكان بأحدث الديكورات و الاثاث الداخلي للمنشأة

في هذه المرحلة نقدم خدمة VR for Architecture - Walk Inside Your Model للوصول للصورة الواقعية للتصميم



#### **Execution phase**

The project execution phase begins after signing the agreement between the proprietor and the company. This phase includes all activities related to the start of project execution until delivering it to the proprietor.

#### مرحلة التنفيذ

تبـدا مرحلـة تنفيـذ المشـروع بعـد توقيـع الاتفاقيـة بيـن المالـك و الشـركة تتضمـن هـذه المرحلـة جميـع النشــاطات المتعلقــة ببــدء التنفيــذ للمشــروع حتــى التسليم



#### Post-execution phase

What distinguishes Taqat at this phase is the presentation of a complete file of the project execution phases, where you can watch the entire workflow through a quick video and images taken at the worksite until the delivery phase.

#### مرحلة مابعد التنفيذ

ما يميز طاقات في هذه المرحلة هو تقديم ملف كامل لمراحل تنفيذ المشروع حيث يمكنكم مشاهده سير العمل بالكامل من خلال فيديو سريع و صوريتم التقاطها في موقع العمل حتى مرحلة التسليم

